

jours, J. Choquette, 2 jours, M. Messier, 1 journée, et M. Ryan, 1-2 journée.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 9 février 1911, p.m.

Les mêmes présents.

1.—Soumis les rapports de l'Ingénieur en Chef et du Surintendant de l'Aqueduc, recommandant que des comptes au montant de \$825.41 se rapportant à des réparations de machinerie à la Station du Bas Niveau en 1908 et 1909 par la Compagnie J. McDougall Caledonian Iron Works soient payés à ladite compagnie et en outre le paiement de comptes au montant de \$2,643.30 dus à la même compagnie, en rapport avec la fourniture de pièces de machinerie à ladite Station du Bas Niveau.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant le paiement desdits comptes et de faire le virement d'une somme de \$672.03 à cette fin.

2.—Soumise une communication du Président et du Secrétaire du Royal Edward Institute, demandant quels sont les cas de tuberculose pour lesquels les Commissaires désirent réserver les 50 lits dont dispose la Ville à l'Institution des Incurables.

Résolu: Que les lits soient réservés exclusivement pour les cas de tuberculose pulmonaire ouverte et que le Secrétaire soit autorisé à en informer les autorités du Royal Edward Institute.

3.—Le Bureau prend communication d'un extrait des minutes d'une assemblée de la Commission "re" règlement No. 210 (M. S. Ry. Co.) en date de ce jour, sur proposition de M. l'échevin Larivière il est résolu de prier MM. les Commissaires de procurer à cette Commission copie des rapports faits par M. Barlow, Inspecteur de la Cité, au sujet du fonctionnement des chars électriques dans la Cité de Montréal, depuis 3 mois.

Résolu: En réponse à ladite demande, de transmettre les rapports faits à l'Inspecteur de la Cité par les Inspecteurs de tramways.

4.—Le Bureau prend communication d'un extrait des minutes de l'assemblée de la Commission "re" règlement No 210 (M. S. Ry. Co.) tenue le 9 février courant, sur la proposition de M. l'échevin Garceau, il est résolu de demander à MM. les Commissaires si les routes énoncées dans le règlement No 210 ont été modifiées, si oui, de faire rapport à cette commission, à quelle date et de quelle manière, aussi s'il y a de nouvelles routes autres que celles énoncées.

Résolu: D'informer ladite Commission qu'il n'est pas à la connaissance des Commissaires que les routes énoncées au règlement No 210 aient été modifiées, et

Que les Commissaires ont soumis un rapport au Conseil, en date du 5 juillet 1910, recommandant certaines modifications de routes et routes nouvelles, lequel rapport est encore sur la table du Conseil.

5.—Soumise une demande de l'Ingénieur en Chef des Travaux Publics, à l'effet d'être délégué à la quatrième convention annuelle des services sanitaires de la Province de Québec, qui aura lieu à Québec les 22, 23 et 24 courant et ce, en sa qualité d'Ingénieur consultant du Conseil d'Hygiène de la Province de Québec.

Accordée.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 10 février 1911, a.m.

M. Wanklyn, président; tous présents.

1.—Résolu: D'informer l'Inspecteur des Bâtiments que le Bureau désire que le règlement des bâtiments pourvoit à ce qu'aucun réservoir (sprinkler) ne puisse être érigé sur le toit des édifices, ou s'il l'est, que ce soit suivant des

absent, to wit: A. Lancey, 2 days; J. Choquette, 2 days; M. Messier, 1 day; M. Ryan, ½ day.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 9th Feb. 1911, p.m.

Present: the same members as above.

1.—Submitted reports from the Chief Engineer and the Superintendent of Water Works, recommending that the accounts, to the amount of \$825.41 for repairs made to the machinery at the Low Level Pumping Station, in 1908 and 1909, by the John McDougall Caledonian Iron Works be paid to said Company, and recommending also the payment of the accounts, to the amount of \$2,643.30, due to the same Company for the supply of pieces of machinery for the said Low Level Station.

Resolved: To report to Council, recommending the payment of said accounts and to vary a sum of \$672.03 for that purpose.

2.—Submitted a communication from the President and the Secretary of the Royal Edward Institute, asking what are the cases of tuberculosis for which the Commissioners desire to reserve the 50 beds which are at the disposal of the City at the Institution for Incurables.

Resolved: That said beds be exclusively reserved for cases of pulmonary tuberculosis and that the Secretary be directed to notify the authorities of the Royal Edward Institute accordingly.

3.—The Board took communication of an extract from the Minutes of a meeting of the Committee "re" By-Law No. 210 (M. S. R. Co.), held this day, containing a resolution adopted on motion of Ald. Larivière, and which reads as follows:

"Resolved: To request the Commissioners to transmit to this Committee copy of the reports made by Mr. Barlow, City Surveyor, as to the street car service in the City of Montreal, for the past three months."

Resolved: To transmit to said Committee the reports made to the City Surveyor by the street car service Inspectors.

4.—The Board took communication of an extract from the minutes of a meeting of the Committee "re" By-Law No. 210 (M. S. R. Co.) held on the 9th Feb. inst., containing a resolution adopted on motion of Ald. Garceau and which reads as follows:

"Resolved: To ask the Commissioners if the routes mentioned in by-law No. 210 have been changed, and if so, to inform this Committee on what date and in what manner the same were so changed and also whether any new routes have been established."

Resolved: To inform the said Committee that the Commissioners are not aware that any changes were made to the routes mentioned in by-law No. 210, and that the Commissioners submitted a report to Council on the 5th July 1910, recommending that certain routes be changed and that new ones be established, which said report is still before the Council.

5.—Submitted a communication from the Chief Engineer of Public Works, asking that he be appointed delegate to the 5th annual convention of Sanitary Services of the Province of Quebec, to be held in Quebec on the 22nd, 23rd and 24th inst., in his capacity of Consulting Engineer of the Provincial Board of Health.

Granted.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held the 10th February, 1911, a.m.

Present: All the members of the Board; Mr. Wanklyn in the chair.

1.—Resolved: That the Building Inspector be informed that the Board desire the Building by-law to provide that no sprinkler shall be erected on the roof of any building.